
Zarząd Powiatu 

Stalowowolskiego 

OZK.0022.39.1.2020 

Protokół Nr 97/2020  

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

które odbyło się w dniu 15 października 2020 roku 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli 

Rozpoczęcie obrad o godz. 11:14 zakończenie o godz. 11:55 

W posiedzeniu udział wzięli: 

- Starosta Janusz Zarzeczny 

- Wicestarosta Mariusz Sołtys (uczestniczył w posiedzeniu zdalnie) 

- Członkowie Zarządu: Grzegorz Idec 

Osoby z głosem doradczym:  

- Sekretarz Powiatu Helena Krasoń 

- Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa  

- Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Marek Ujda (uczestniczył w posiedzeniu zdalnie) 

Osoby zaproszone: 

- Dyrektor PCPR w Stalowej Woli Tomasz Brymora (w zastępstwie w posiedzeniu uczestniczyła 

Kierownik Działu Pomocy Społecznej PCPR w Stalowej Woli Anita Działak-Żak) 

- Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach 

- Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik  

Proponowany porządek obrad:  

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmiany nazwy i nadania statutu jednostce 

organizacyjnej Powiatu Stalowowolskiego.  



4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie uchwalenia Regulaminu 

Organizacyjnego Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej „Podleśna Przystań” w Stalowej 

Woli ul. Podleśna 6.  

5. Wniosek Stowarzyszenia Opieki nad Dziećmi „Oratorium” w Stalowej Woli o przyjęcie 

zmian w planie finansowym Placówki Interwencyjnej dla Dzieci i Młodzieży.  

6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie 

Dyrektor Zakładu Pielęgnacyjno – Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli do Prezydenta 

Miasta Stalowej Woli z wnioskiem o wydanie zezwolenia na usunięcie drzew z działki 

będącej własnością Powiatu Stalowowolskiego.  

7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w 

najem sali gimnastycznej w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli.  

8. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w 

najem sali gimnastycznej w Zespole Szkół Nr 3 w Stalowej Woli. 

9. Informacja dotycząca oddania w najem auli szkolnej w Zespole Szkół Nr 1.  

10. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie złożenia dokumentów akcji 

Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej w Stalowej Woli Spółka Akcyjna.  

11. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dla 

Pawła Ciołkosza Dyrektora Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej 

Woli do reprezentowania Powiatu Stalowowolskiego w sprawach dotyczących wniosku 

o dofinansowanie projektu pn. „Mobilność kluczem do sukcesu”, w ramach Programu 

Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój (PO WER).  

12. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przystąpienia Powiatu Stalowowolskiego do 

realizacji projektu pn. „Mobilność kluczem do sukcesu”  w ramach Programu 

Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój (PO WER).  

13. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zamiaru likwidacji V Liceum Ogólnokształcącego 

dla Dorosłych w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli.  

14. Stanowisko Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania dotacji dla 

Społecznego Liceum Ogólnokształcącego na 2021 rok z powodu złożenia wniosku po 

ustawowym terminie.  

15. Wniosek Burmistrza Zaklikowa o udzielenie pomocy finansowej na wykonanie 

docieplenia elewacji frontowej budynku wraz z wykonaniem warstwy wykończeniowej z 

tynku cienkowarstwowego.  

16. Wniosek Stowarzyszenia na Rzecz Dzieci i Młodzieży Niepełnosprawnej SZANSA w 

Stalowej Woli o wsparcie inwestycji i zarezerwowanie w budżecie środków na 



dofinansowanie budowy placu zabaw przy Ośrodku Rehabilitacji Dzieci 

Niepełnosprawnych w Stalowej Woli.  

17. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego na 2020 rok.  

18. Przyjęcie protokołów 95/2020 z dnia 08 października 2020 roku i 96/2020 z dnia 12 

października 2020 roku.  

19. Wolne wnioski.  

20. Zamknięcie posiedzenia.  

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 97. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie stwierdził 

prawomocność obrad.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał czy członkowie Zarządu mają uwagi lub pytania 

do proponowanego porządku obrad. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmiany nazwy i nadania statutu jednostce 

organizacyjnej Powiatu Stalowowolskiego.  

Kierownik Działu Pomocy Społecznej PCPR w Stalowej Woli Anita Działak-Żak poinformowała, że 

zgodnie z art. 95 ust. 3 ustawy z dnia 9 czerwca 2011r. – o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 

zastępczej w placówce opiekuńczo – wychowawczej typu socjalizacyjnego, interwencyjnego lub 

specjalistyczno-terapeutycznego można umieścić w tym samym czasie, łącznie nie więcej niż 14 

dzieci, oraz osób które osiągnęły pełnoletniość przebywając w pieczy zastępczej , o których mowa 

w art. 37 ust. 2 z zastrzeżeniem ustępu 3a. Pani Anita Działak-Żak poinformowała również, że 

wspomniane wcześniej przepisy obowiązują od stycznia 2021 roku. Ponadto, Pani Anita Działak-

Żak poinformowała, że kluczowe zmiany w statucie Domu Dziecka w Stalowej Woli przy ul. 

Podleśnej 6 stanowiącym załącznik do Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

zmiany nazwy i nadania statutu jednostce organizacyjnej Powiatu Stalowowolskiego dotyczą 

zmiany dotychczasowej nazwy placówki, która od stycznia 2021 roku uzyskuje brzmienie 

„Placówka Opiekuńczo-Wychowawcza „Podleśna Przystań”” oraz maksymalnej liczby 

wychowanków placówki, która od stycznia 2021 roku wynosić będzie 14 dzieci, oraz osób które 

osiągnęły pełnoletniość przebywając w pieczy zastępczej, o których mowa w art. 37 ust. 2 z 

zastrzeżeniem ustępu 3a ustawy z dnia 9 czerwca 2011r. – o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 



zastępczej. Kierownik Działu Pomocy Społecznej PCPR w Stalowej Woli Anita Działak-Żak 

oznajmiła również, że, adekwatnie do postanowień ustawy z dnia 9 czerwca 2011r. – o wspieraniu 

rodziny i systemie pieczy zastępczej, wychowankom Placówki w Stalowej Woli przy ul. Podleśnej 

6, zapewnia się zabezpieczenie mieszkalne w ramach jednej 14- osobowej placówki  mieszczącej 

się w dotychczasowej siedzibie Domu Dziecka w Stalowej Woli przy ul. Podleśnej 6. Starosta 

Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 97/641/2020 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmiany nazwy i nadania statutu jednostce organizacyjnej 

Powiatu Stalowowolskiego.  

Ad. 4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie uchwalenia Regulaminu 

Organizacyjnego Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej „Podleśna Przystań” w Stalowej 

Woli ul. Podleśna 6.  

Kierownik Działu Pomocy Społecznej PCPR w Stalowej Woli Anita Działak-Żak oznajmiła, że w 

związku ze zmianami  w statucie Domu Dziecka w Stalowej Woli przy ul. Podleśnej 6 dotyczącymi 

m.in. zmiany dotychczasowej nazwy placówki, która od stycznia 2021 roku uzyskuje brzmienie 

„Placówka Opiekuńczo-Wychowawcza „Podleśna Przystań”” oraz maksymalnej liczby 

wychowanków placówki, która od stycznia 2021 roku wynosić będzie 14 dzieci, oraz osób które 

osiągnęły pełnoletniość przebywając w pieczy zastępczej, o których mowa w art. 37 ust. 2 z 

zastrzeżeniem ustępu 3a ustawy z dnia 9 czerwca 2011r. – o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 

zastępczej konieczne było opracowanie nowego Regulaminu Organizacyjnego Placówki. Dodała, 

że wszystkie istotne informacje są zawarte w nowym Regulaminie Organizacyjnym Domu Dziecka 

w Stalowej Woli przy ul. Podleśnej 6 (od stycznia 2021 roku „Placówka Opiekuńczo-

Wychowawcza „Podleśna Przystań””). Następnie Kierownik Działu Pomocy Społecznej PCPR w 

Stalowej Woli Anita Działak-Żak omówiła nowy Regulamin Organizacyjny Placówki oraz schemat 

nowej struktury organizacyjnej dla 14-osobowej Placówki będący załącznikiem do Regulaminu 

Organizacyjnego Domu Dziecka w Stalowej Woli przy ul. Podleśnej 6. Pani Anita Działak-Żak 

powiedziała, że przewidziana w schemacie nowej struktury organizacyjnej dla 14-osobowej 

Placówki będącym załącznikiem do Regulaminu Organizacyjnego Domu Dziecka w Stalowej Woli 

przy ul. Podleśnej 6 kadra Domu Dziecka w Stalowej Woli przy ul. Podleśnej 6 (od stycznia 2021 

roku „Placówka Opiekuńczo-Wychowawcza „Podleśna Przystań””) obejmować będzie 17 

pracowników (w tym 7 etatów Wychowawców i 1 etat Wychowawcy-kierownika) i wakat          

(1/2 etatu) dla psychologa, ponieważ nie udało się jeszcze pozyskać osoby na stanowisko 

psychologa. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy uczestnicy posiedzenia chcieliby zadać pytania 

dotyczące przedstawionych przez Kierownik Działu Pomocy Społecznej PCPR w Stalowej Woli 



Anitę Działak-Żak informacji? Żadne pytania nie zostały zadane. Starosta Janusz Zarzeczny 

zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 97/642/2020 w sprawie uchwalenia Regulaminu 

Organizacyjnego Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej „Podleśna Przystań” w Stalowej Woli            

ul. Podleśna 6. 

Ad. 5. Wniosek Stowarzyszenia Opieki nad Dziećmi „Oratorium” w Stalowej Woli o 

przyjęcie zmian w planie finansowym Placówki Interwencyjnej dla Dzieci i Młodzieży.  

Kierownik Działu Pomocy Społecznej PCPR w Stalowej Woli Anita Działak-Żak omówiła Wniosek 

Stowarzyszenia Opieki nad Dziećmi „Oratorium” w Stalowej Woli o przyjęcie zmian w planie 

finansowym Placówki Interwencyjnej dla Dzieci i Młodzieży. Pani Anita Działak-Żak 

poinformowała, że Dyrektor Placówki Interwencyjnej dla Dzieci i Młodzieży zwraca się z prośbą 

o akceptację przesunięcia środków w planie finansowym Placówki Interwencyjnej dla Dzieci i 

Młodzieży w zakresie dotacji z budżetu Powiatu Stalowowolskiego przyznanej na rok 2020. 

Dodała, że przesunięcia w planie finansowym wynikają z potrzeby zmniejszenia wydatków na 

paragrafie „Wynagrodzenia” o kwotę 12.000,00 złotych, a jednocześnie zwiększenia wydatków na 

„Pomoce dydaktyczne i materiały do prowadzenia zajęć w tym art. papiernicze, biurowe, 

oprogramowanie, wydawnictwa, art. sportowe, medyczne, itp. w tym sprzęt i wyposażenie 

placówki, bilety wstępu, usługi itp., wyżywienie, media (woda, kanalizacja, CO, energia, gaz), 

internet, telefon, wywóz śmieci, itp.” o kwotę 12.000,00 złotych. Ponadto Kierownik Działu 

Pomocy Społecznej PCPR w Stalowej Woli Anita Działak-Żak poinformowała, że Dyrektor 

Placówki Interwencyjnej dla Dzieci i Młodzieży nadmienia, iż nadwyżka środków z części 

przeznaczonej na wynagrodzenia pracowników powstała w związku z absencją chorobową, jak 

również zatrudnieniem na stanowisku wychowawcy osób na zastępstwo, które posiadały 

mniejsze doświadczenie, co wiązało się z niższym ich uposażeniem. Pani Anita Działak-Żak 

dodała, że ta przejściowa sytuacja w postaci braków kadrowych była w tym roku w placówce 

uzupełniana doraźnymi umowami na zlecenie, co również pozwoliło wygenerować niższe koszty 

niż te przewidziane w umowie o pracę. Kierownik Działu Pomocy Społecznej PCPR w Stalowej 

Woli Anita Działak-Żak poinformowała, że PCPR w Stalowej Woli pozytywnie zaopiniowało 

Wniosek Stowarzyszenia Opieki nad Dziećmi „Oratorium” w Stalowej Woli o przyjęcie zmian w 

planie finansowym Placówki Interwencyjnej dla Dzieci i Młodzieży. Starosta Janusz Zarzeczny 

zarządził głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem Wniosku Stowarzyszenia Opieki nad 

Dziećmi „Oratorium” w Stalowej Woli o przyjęcie zmian w planie finansowym Placówki 

Interwencyjnej dla Dzieci i Młodzieży i zaakceptowaniem przesunięcia środków w planie 

finansowym Placówki Interwencyjnej dla Dzieci i Młodzieży w zakresie dotacji z budżetu Powiatu 

Stalowowolskiego przyznanej na rok 2020 wynikającego z potrzeby zmniejszenia wydatków w 



paragrafie „Wynagrodzenia” o kwotę 12.000.00 zł, a jednocześnie zwiększenia wydatków na 

„Pomoce dydaktyczne i materiały do prowadzenia zajęć w tym art. papiernicze, biurowe, 

oprogramowanie, wydawnictwa, art. sportowe, medyczne itp. w tym sprzęt i wyposażenie 

placówki, bilety wstępu, usługi itp., wyżywienie, media (woda, kanalizacja, CO, energia, gaz), 

internet, telefon, wywóz śmieci, itp.” o kwotę 12.000.00 zł. Głosy: za – 3, przeciw – 0, 

wstrzymujących się  - 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył Wniosek Stowarzyszenia Opieki nad Dziećmi „Oratorium” w 

Stalowej Woli o przyjęcie zmian w planie finansowym Placówki Interwencyjnej dla Dzieci i Młodzieży 

i zaakceptował przesunięcie środków w planie finansowym Placówki Interwencyjnej dla Dzieci i 

Młodzieży w zakresie dotacji z budżetu Powiatu Stalowowolskiego przyznanej na rok 2020 

wynikające z potrzeby zmniejszenia wydatków w paragrafie „Wynagrodzenia” o kwotę 12.000.00 zł, 

a jednocześnie zwiększenia wydatków na „Pomoce dydaktyczne i materiały do prowadzenia zajęć w 

tym art. papiernicze, biurowe, oprogramowanie, wydawnictwa, art. sportowe, medyczne itp. w tym 

sprzęt i wyposażenie placówki, bilety wstępu, usługi itp., wyżywienie, media (woda, kanalizacja, CO, 

energia, gaz), internet, telefon, wywóz śmieci, itp.” o kwotę 12.000.00 zł.  

Ad. 6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

wystąpienie Dyrektor Zakładu Pielęgnacyjno – Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli do 

Prezydenta Miasta Stalowej Woli z wnioskiem o wydanie zezwolenia na usunięcie drzew z 

działki będącej własnością Powiatu Stalowowolskiego.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach oznajmiła, że Dyrektor Zakładu Pielęgnacyjno – 

Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli zwróciła się z wnioskiem o wyrażenie zgody na 

wystąpienie do Prezydenta Miasta Stalowej Woli o wydanie zezwolenia na usunięcie 6 drzew – 2 

szt. jesionu, 1 szt. kasztana, 2 szt. lipy, 1 szt. dębu z działki o nr ewid. 698/14, obręb 0002 - 

Rozwadów, położonej w Stalowej Woli przy ul. Dąbrowskiego 5, stanowiącej własność Powiatu 

Stalowowolskiego. Pani Naczelnik Alicja Mach poinformowała, że w/w drzewa są w części 

obumarłe, co powoduje, że przy złych warunkach atmosferycznych (wiatr, deszcz) spadają z nich 

gałęzie i konary, które zagrażają bezpieczeństwu osób korzystających z pobliskiej alejki jak i 

również pensjonariuszy oraz pracowników Zakładu. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 97/643/2020 w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie 

Dyrektor Zakładu Pielęgnacyjno – Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli do Prezydenta Miasta 

Stalowej Woli z wnioskiem o wydanie zezwolenia na usunięcie drzew z działki będącej własnością 

Powiatu Stalowowolskiego.  

 



Ad. 7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w najem sali gimnastycznej w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach poinformowała, że Dyrektor Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących w Stalowej Woli zwrócił się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie 

zgody na oddanie w najem sali gimnastycznej (180 m2) – średniomiesięcznie na 4,67 godzin – 

łącznie za cały okres najmu 42,03 godz. (25 zł netto/godz. – łącznie 1 050,75 zł netto) dla 

Katolickiego Uniwersytetu Lubelskiego, ul. Kwiatkowskiego 3a, 37-450 Stalowa Wola na okres od 

27.10.2020 r. do 15.06.2021 r. w celu prowadzenia zajęć wychowania fizycznego dla studentów. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0,                    

wstrzymujących się  - 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 97/644/2020 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

sali gimnastycznej w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli.  

Ad. 8. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w najem sali gimnastycznej w Zespole Szkół Nr 3 w Stalowej Woli.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach poinformowała, że Dyrektor Zespołu Szkół Nr 3 w Stalowej 

Woli zwrócił się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie zgody na oddanie w najem sali 

gimnastycznej o powierzchni 882 m2 w ZS Nr 3, ul. Polna 15, 37-464 Stalowa Wola dla dwóch osób 

fizycznych w celu prowadzenia zajęć piłki nożnej, za cenę 70,00 zł netto/godz. oraz dla ZKS 

„STAL”, ul. Hutnicza 15, 37-450 Stalowa Wola w celu prowadzenia zajęć sportowych dla dzieci i 

młodzieży na okres od 05.11.2020 r. – 09.04.2021 r. (łącznie 132 godz./20 zł netto/godz.) za 

odpłatnością w wysokości 2 640,00 zł netto za cały okres najmu (zgodnie z                                       

Uchwałą Nr 59/381/2019 z dn. 12 grudnia 2019r. § 3 dopuszcza się zastosowanie niższych 

stawek niż określone w §2 w przypadku gdy sala gimnastyczna lub hala sportowa przeznaczona 

jest na prowadzenie zajęć sportowych dla dzieci i młodzieży szkolnej, a uczestnicy zajęć nie 

ponoszą odpłatności z tytułu udziału w zajęciach. W takim przypadku ustala się minimalna 

stawkę czynszu netto za 1 godz. zegarową w wysokości 20 zł). Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 97/645/2020 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

sali gimnastycznej w Zespole Szkół Nr 3 w Stalowej Woli.  

Ad. 9. Informacja dotycząca oddania w najem auli szkolnej w Zespole Szkół Nr 1.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach oznajmiła, że Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Stalowej Woli 

poinformowała Zarząd Powiatu o oddaniu w najem auli szkolnej w dniach 16.10.2020 r. - 

18.10.2020 r. (łącznie 13 godz.) dla osoby fizycznej w celu prowadzenia zajęć nauki sportowego 

tańca towarzyskiego. Pani Naczelnik Alicja Mach dodała, że odpłatność z tytułu najmu wynosić 



będzie 50,00 zł netto/godz., łącznie 650,00 zł netto (799,50 brutto). Starosta Janusz Zarzeczny 

zarządził głosowanie nad przyjęciem Informacji dotyczącej oddania w najem auli szkolnej w 

Zespole Szkół Nr 1. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0.  

Zarząd Powiatu przyjął Informację dotyczącą oddania w najem auli szkolnej w Zespole Szkół Nr 1.  

Ad. 10. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie złożenia dokumentów akcji 

Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej w Stalowej Woli Spółka Akcyjna.  

Sekretarz Powiatu Helena Krasoń poinformowała, że w związku z trwającym procesem 

dematerializacji akcji w dniu 30 września 2020 r. PKS Stalowa Wola S.A. wezwał akcjonariusza, 

czyli Powiat Stalowowolski do złożenia  dokumentów akcji Spółki. Pani Sekretarz dodała, że jest 

to pierwsze wezwanie do zwrotu akcji. Następnie Sekretarz Powiatu Helena Krasoń 

poinformowała, że zgodnie z art. 16 Ustawy z dnia 30 sierpnia 2019 r. o zmianie ustawy - Kodeks 

spółek handlowych oraz niektórych innych ustaw (Dz. U. poz. 1798 z późn. zm.) Spółka wzywa 

akcjonariuszy pięciokrotnie do złożenia dokumentów akcji w spółce oraz udostępnia informację 

o wezwaniu na stronie internetowej spółki w miejscu wydzielonym na komunikację z 

akcjonariuszami przez okres nie krótszy niż trzy lata od dnia pierwszego wezwania. Wezwanie 

następuje w sposób właściwy dla zwoływania walnego zgromadzenia spółki. Złożenie 

dokumentów akcji w spółce odbywa się za pisemnym pokwitowaniem wydanym 

akcjonariuszowi. Pani Sekretarz oznajmiła, że, mając na uwadze powyższe, podjęcie uchwały 

przez Zarząd Powiatu jako organ wykonawczy Powiatu – akcjonariusza, jest zasadne. Pani 

Sekretarz poinformowała również, że Powiat Stalowowolski jest jedynym akcjonariuszem PKS 

Stalowa Wola S.A.. Ponadto Pani Sekretarz poinformowała, że Uchwała Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie złożenia dokumentów akcji Przedsiębiorstwa Komunikacji 

Samochodowej w Stalowej Woli Spółka Akcyjna przewiduje upoważnienie dla Starosty Janusza 

Zarzecznego do złożenia akcji Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej w Stalowej Woli 

Spółka Akcyjna osobiście w siedzibie spółki za pokwitowaniem. Starosta Janusz Zarzeczny 

zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 97/646/2020 w sprawie złożenia dokumentów akcji 

Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej w Stalowej Woli Spółka Akcyjna.  

 

 

 

 



Ad. 11. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pełnomocnictwa 

dla Pawła Ciołkosza Dyrektora Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej 

Woli do reprezentowania Powiatu Stalowowolskiego w sprawach dotyczących wniosku 

o dofinansowanie projektu pn. „Mobilność kluczem do sukcesu”, w ramach Programu 

Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój (PO WER).  

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik poinformowała, że projekt pn. „Mobilność kluczem do 

sukcesu”, który został złożony przez Zespół Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego na konkurs 

ogłoszony przez Narodową Agencję Programu Erasmus+, uzyskał dofinansowanie z Programu 

Operacyjnego Wiedza, Edukacja, Rozwój (PO WER). Następnie Pani Naczelnik Bożena Karlik 

poinformowała, że projekt obejmie wsparciem 55 uczniów technikum biorących udział w stażach 

zawodowych pod opieką 6 nauczycieli oraz 9 nauczycieli biorących udział w szkoleniu kadry  

w Maladze /Hiszpania/. Pani Naczelnik Bożena Karlik dodała, że projekt o wartości          

148 351,00 Euro będzie realizowany przez szkołę w latach 2020-2022. Naczelnik Wydziału E 

Bożena Karlik oznajmiła, że należy udzielić pełnomocnictwa dla pana Pawła Ciołkosza dyrektora 

szkoły do reprezentowania Powiatu Stalowowolskiego w sprawach dotyczących realizacji przez 

szkołę w/w projektu. Pełnomocnictwo obejmuje uprawnienie do: 

-  złożenia wniosku o uzyskanie wsparcia finansowego w ramach PO WER, 

- składania oświadczeń woli i wiedzy (deklaracji, wyjaśnień) w związku ze złożonym 

wnioskiem o uzyskanie wsparcia finansowego w ramach programu PO WER, 

-  odbierania korespondencji od Fundacji, 

- podpisania umowy dotyczącej wsparcia finansowego w ramach programu PO WER wraz  

ze wszelkimi załącznikami oraz aneksami do takiej umowy, 

- udzielenie zabezpieczeń (wykonania zobowiązań przez Placówkę) na rzecz Fundacji  

w związku z zawartą umową dotyczącą wsparcia finansowego w ramach programu PO WER, 

w tym podpisywanie (wystawianie) weksli (trasowanych, własnych, w tym in blanco) oraz 

deklaracji wekslowych dla Fundacji, bez ograniczeń kwotowych, w tym także jako poręczyciel  

wekslowy, jeżeli zaistnieje taka potrzeba, 

-  składania innych oświadczeń woli i wiedzy niezbędnych do prawidłowego wykonywania 

zakresu niniejszego umocowania, w związku z realizacją przez Placówkę projektu w ramach 

programu PO WER. 

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik zwróciła się do Zarządu Powiatu z prośbą o udzielenie 

pełnomocnictwa dla Pawła Ciołkosza Dyrektora Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego 

w Stalowej Woli do reprezentowania Powiatu Stalowowolskiego w sprawach dotyczących 

wniosku o dofinansowanie projektu pn. „Mobilność kluczem do sukcesu”,  w ramach Programu 



Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój (PO WER). Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 97/647/2020 w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dla Pawła 

Ciołkosza Dyrektora Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli do 

reprezentowania Powiatu Stalowowolskiego w sprawach dotyczących wniosku o dofinansowanie 

projektu pn. „Mobilność kluczem do sukcesu”, w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja 

Rozwój (PO WER).  

Ad. 12. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu Uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przystąpienia Powiatu Stalowowolskiego do 

realizacji projektu pn. „Mobilność kluczem do sukcesu”  w ramach Programu Operacyjnego 

Wiedza Edukacja Rozwój (PO WER).  

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik oznajmiła, że projekt Uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie przystąpienia Powiatu Stalowowolskiego do realizacji projektu pn. 

„Mobilność kluczem do sukcesu” w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój (PO 

WER) przewiduje wyrażenie przez Radę Powiatu Stalowowolskiego zgody na przystąpienie 

Powiatu Stalowowolskiego do realizacji projektu pn. „Mobilność kluczem do sukcesu” 

finansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego, Program Operacyjny Wiedza 

Edukacja Rozwój (PO WER) w ramach projektu „Międzynarodowa mobilność edukacyjna uczniów 

i absolwentów oraz kadry kształcenia zawodowego”. Ponadto Pani Naczelnik Bożena Karlik 

poinformowała, że wyżej wymieniony projekt nie generuje kosztów dla organu prowadzącego. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0,                    

wstrzymujących się  - 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 97/648/2020 w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przystąpienia Powiatu Stalowowolskiego do realizacji 

projektu pn. „Mobilność kluczem do sukcesu”  w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja 

Rozwój (PO WER).  

Ad. 13. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu Uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zamiaru likwidacji V Liceum 

Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli.  

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik przypomniała, że na 94. Posiedzeniu Zarządu Powiatu, które 

odbyło się w dniu 29 września 2020 roku omówiła procedurę, która musi zostać przeprowadzona, 

aby dokonać likwidacji V Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Zespole Szkół 

Ogólnokształcących w Stalowej Woli. Pani Naczelnik Bożena Karlik poinformowała, że V Liceum 

Ogólnokształcące dla Dorosłych nie realizuje swojej działalności statutowej, gdyż od roku 



szkolnego 1999/2000 nie dokonano naboru, a ostatni absolwenci opuścili szkołę w 2002 r., wobec 

czego nie występuje ustawowy obowiązek zapewnienia słuchaczom możliwości kontynuacji 

nauki w innej szkole publicznej tego samego typu oraz zawiadomienia o zamiarze likwidacji 

szkoły: rodziców uczniów, a w przypadku uczniów pełnoletnich - tych uczniów. Pani Naczelnik 

Bożena Karlik poinformowała również, że Uchwała Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

zamiaru likwidacji V Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Zespole Szkół 

Ogólnokształcących w Stalowej Woli ma charakter intencyjny, a zamiar likwidacji wynika z planu 

uporządkowania sieci szkół prowadzonych przez Powiat Stalowowolski. Ponadto Naczelnik 

Wydziału E Bożena Karlik poinformowała, że projekt Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie zamiaru likwidacji V Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Zespole Szkół 

Ogólnokształcących w Stalowej Woli zgodnie z zapisem art. 19 ust. 2 ustawy z dnia 23 maja 1991 

r. o związkach zawodowych (t.j. Dz. U. z 2019 poz. 263 z późn. zm.) zostanie skierowany do 

organizacji związkowych, reprezentatywnych w rozumieniu ustawy o Radzie Dialogu 

Społecznego, celem zaopiniowania. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, 

przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 97/649/2020 w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zamiaru likwidacji V Liceum Ogólnokształcącego dla 

Dorosłych w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli.  

Ad. 14. Stanowisko Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania dotacji dla 

Społecznego Liceum Ogólnokształcącego na 2021 rok z powodu złożenia wniosku po 

ustawowym terminie.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa oznajmiła, że Społeczne Stowarzyszenie Edukacyjno-Oświatowe 

„ERGO” w Stalowej Woli złożyło Wniosek o udzielenie dotacji dla Społecznego Liceum 

Ogólnokształcącego w Stalowej Woli na rok 2021 po ustawowym terminie, w związku z czym 

wyżej wymieniona dotacja nie może zostać uwzględniona w projekcie uchwały budżetowej. Pani 

Skarbnik zarekomendowała, aby włączyć dotację oświatową dla Społecznego Liceum 

Ogólnokształcącego w Stalowej Woli na rok 2021 do budżetu na 2021 rok, ponieważ Społeczne 

Liceum Ogólnokształcące w Stalowej Woli jest jednostką, która posiada ofertę edukacyjną, której 

szkoły prowadzone przez Powiat Stalowowolski nie posiadają i jest podmiotem, który od 20 lat 

współpracuje z Powiatem Stalowowolskim. Następnie Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

stwierdziła, że Zarząd Powiatu powinien wyrazić zgodę na przyznanie dotacji oświatowej na 2021 

rok dla Społecznego Liceum Ogólnokształcącego w Stalowej Woli mimo złożenia wniosku po 

ustawowym terminie. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad wyrażeniem 

pozytywnego stanowiska w sprawie przyznania dotacji dla Społecznego Liceum 

Ogólnokształcącego na 2021 rok z powodu złożenia wniosku po ustawowym terminie i wyraził 



zgodę na przyznanie dotacji oświatowej na 2021 rok dla Społecznego Liceum Ogólnokształcącego 

w Stalowej Woli mimo złożenia wniosku po ustawowym terminie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, 

wstrzymujących się  - 0.  

Zarząd Powiatu zapoznał się z wnioskiem Dyrektora Społecznego Liceum Ogólnokształcącego w 

Stalowej Woli o udzielenie dotacji na rok 2021 i wyraził pozytywne stanowisko w sprawie 

przyznania dotacji dla Społecznego Liceum Ogólnokształcącego na 2021 rok z powodu złożenia 

wniosku po ustawowym terminie. Zarząd Powiatu wyraził zgodę na przyznanie dotacji oświatowej 

na 2021 rok dla Społecznego Liceum Ogólnokształcącego w Stalowej Woli mimo złożenia wniosku 

po ustawowym terminie.  

Ad. 15. Wniosek Burmistrza Zaklikowa o udzielenie pomocy finansowej na wykonanie 

docieplenia elewacji frontowej budynku wraz z wykonaniem warstwy wykończeniowej z 

tynku cienkowarstwowego.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa oznajmiła, że budynek, o którym mowa we Wniosku Burmistrza 

Zaklikowa o udzielenie pomocy finansowej na wykonanie docieplenia elewacji frontowej 

budynku wraz z wykonaniem warstwy wykończeniowej z tynku cienkowarstwowego jest 

użytkowany przez OSP Goliszowiec oraz Koło Gospodyń Wiejskich. Następnie Pani Skarbnik 

poinformowała, że Burmistrz Zaklikowa wnioskuje o 15 000 złotych na wykonanie docieplenia 

elewacji frontowej budynku wraz z wykonaniem warstwy wykończeniowej z tynku 

cienkowarstwowego, wniosek swój uzasadniając brakiem własnych środków. Pani Skarbnik 

dodała, że Burmistrz Zaklikowa chciałby w bieżącym roku zakończyć docieplenie elewacji 

frontowej budynku. Następnie Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa oznajmiła, że sytuacja finansowa 

Powiatu Stalowowolskiego bardzo się pogarsza. Starosta Janusz Zarzeczny wyraził opinię, że 

należy udzielić pomocy finansowej na wykonanie docieplenia elewacji frontowej wraz z 

wykonaniem warstwy wykończeniowej z tynku cienkowarstwowego w budynku użytkowanym 

przez OSP Goliszowiec oraz Koło Gospodyń Wiejskich, gdyż te dwa podmioty stanowią prężne 

środowisko i współpracują ze Starostwem Powiatowym w Stalowej Woli. Pan Starosta zarządził 

głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem Wniosku Burmistrza Zaklikowa o udzielenie pomocy 

finansowej na wykonanie docieplenia elewacji frontowej budynku wraz z wykonaniem warstwy 

wykończeniowej z tynku cienkowarstwowego i udzieleniem pomocy finansowej w kwocie   

15 000 złotych na wykonanie docieplenia elewacji frontowej wraz z wykonaniem warstwy 

wykończeniowej z tynku cienkowarstwowego w budynku użytkowanym przez OSP Goliszowiec i 

Koło Gospodyń Wiejskich. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył Wniosek Burmistrza Zaklikowa o udzielenie pomocy 

finansowej na wykonanie docieplenia elewacji frontowej budynku wraz z wykonaniem warstwy 

wykończeniowej z tynku cienkowarstwowego i postanowił udzielić pomocy finansowej w kwocie 



15 000 złotych na wykonanie docieplenia elewacji frontowej wraz z wykonaniem warstwy 

wykończeniowej z tynku cienkowarstwowego w budynku użytkowanym przez OSP Goliszowiec i Koło 

Gospodyń Wiejskich.  

Ad. 16. Wniosek Stowarzyszenia na Rzecz Dzieci i Młodzieży Niepełnosprawnej SZANSA w 

Stalowej Woli o wsparcie inwestycji i zarezerwowanie w budżecie środków na 

dofinansowanie budowy placu zabaw przy Ośrodku Rehabilitacji Dzieci 

Niepełnosprawnych w Stalowej Woli.  

Starosta Janusz Zarzeczny poinformował, że z inicjatywy rodziców dzieci niepełnosprawnych 

korzystających z Ośrodka Rehabilitacji Dzieci Niepełnosprawnych w Stalowej Woli zrodził się 

pomysł, aby przy Ośrodku Rehabilitacji Dzieci Niepełnosprawnych w Stalowej Woli powstał plac 

zabaw dla dzieci niepełnosprawnych. Pan Starosta poinformował, że istnieje szansa uzyskania 

dofinansowania budowy placu zabaw przy Ośrodku Rehabilitacji Dzieci Niepełnosprawnych w 

Stalowej Woli ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, w 

wysokości 50% kosztów kwalifikowanych. Następnie Pan Starosta poinformował, że 

zaprojektowany plac zabaw przy Ośrodku Rehabilitacji Dzieci Niepełnosprawnych w Stalowej 

Woli został wyceniony na ponad 300 000 złotych. Starosta Janusz Zarzeczny powiedział, że z 

uwagi na fakt, iż budowa omawianego placu zabaw jest dużą inwestycją zaproponował rodzicom 

dzieci niepełnosprawnych korzystających z Ośrodka Rehabilitacji Dzieci Niepełnosprawnych w 

Stalowej Woli, aby Miasto Stalowa Wola wsparło inwestycję kwotą w wysokości 25% kosztów 

kwalifikowanych oraz aby Powiat Stalowowolski wsparł inwestycję kwotą w takiej samej 

wysokości. Pan Starosta dodał, że Prezes Stowarzyszenia na Rzecz Dzieci i Młodzieży 

Niepełnosprawnej SZANSA w Stalowej Woli zaakceptowała jego propozycję. Skarbnik Powiatu 

Elżbieta Kulpa powiedziała, że wysokość kwoty stanowiącej 25% kosztów kwalifikowanych 

budowy placu zabaw przy Ośrodku Rehabilitacji Dzieci Niepełnosprawnych w Stalowej Woli 

wynosi 88 000 złotych. Następnie Pani Skarbnik oznajmiła, że jeżeli Zarząd Powiatu zadecyduje o 

wsparciu inwestycji i zarezerwowaniu w budżecie środków w wysokości 88 000 złotych na 

dofinansowanie budowy placu zabaw przy Ośrodku Rehabilitacji Dzieci Niepełnosprawnych w 

Stalowej Woli środki te zostaną włączone do budżetu na 2021 rok. Starosta Janusz Zarzeczny 

zarządził głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem Wniosku Stowarzyszenia na Rzecz Dzieci i 

Młodzieży Niepełnosprawnej SZANSA w Stalowej Woli o wsparcie inwestycji i zarezerwowanie w 

budżecie środków na dofinansowanie budowy placu zabaw przy Ośrodku Rehabilitacji Dzieci 

Niepełnosprawnych w Stalowej Woli i zarezerwowaniem w budżecie Powiatu Stalowowolskiego 

środków w wysokości 88 000 złotych na dofinansowanie budowy placu zabaw przy Ośrodku 

Rehabilitacji Dzieci Niepełnosprawnych w Stalowej Woli. Głosy: za – 3, przeciw – 0, 

wstrzymujących się  - 0.  



Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył Wniosek Stowarzyszenia na Rzecz Dzieci i Młodzieży 

Niepełnosprawnej SZANSA w Stalowej Woli o wsparcie inwestycji i zarezerwowanie w budżecie 

środków na dofinansowanie budowy placu zabaw przy Ośrodku Rehabilitacji Dzieci 

Niepełnosprawnych w Stalowej Woli i postanowił zarezerwować w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego środki w wysokości 88 000 złotych na dofinansowanie budowy placu zabaw przy 

Ośrodku Rehabilitacji Dzieci Niepełnosprawnych w Stalowej Woli.  

Ad. 17. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego na 2020 rok.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt Uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2020 rok. Starosta Janusz Zarzeczny 

zapytał, czy uczestnicy posiedzenia chcieliby zadać pytania dotyczące omówionego przez Panią 

Skarbnik projektu uchwały? Żadne pytania nie zostały zadane. Starosta Janusz Zarzeczny 

zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 97/650/2020 w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2020 rok.  

Ad. 18. Przyjęcie protokołów 95/2020 z dnia 08 października 2020 roku i 96/2020 z dnia 

12 października 2020 roku.  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem przedstawionych protokołów. 

Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0.  

Protokoły Nr 95/2020 z dnia 08 października 2020 roku i Nr 96/2020 z dnia 12 października        

2020 roku zostały przyjęte.  

Ad. 19. Wolne wnioski.  

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Marek Ujda zapytał, czy na terenie Powiatu Stalowowolskiego 

znajduje się miejsce, w którym można byłoby utworzyć szpital polowy? Następnie stwierdził, że 

pomieszczenia znajdujące się w Powiatowym Szpitalu Specjalistycznym w Stalowej Woli mogą 

pomieścić zbyt małą liczbę chorych, a w niektórych z tych pomieszczeń nie jest możliwe 

podłączenie respiratorów. Starosta Janusz Zarzeczny odpowiedział, że władze Powiatu 

Stalowowolskiego liczą, że na Oddziale Dermatologii utworzone zostanie izolatorium dla 

zakażonych COVID-19. Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Marek Ujda zaproponował, aby 

zwrócić się do Wojska Polskiego oraz Wojsk Obrony Terytorialnej o pomoc w walce z epidemią 

COVID-19. Następnie stwierdził, że liczba pacjentów w Powiatowym Szpitalu Specjalistycznym w 

bliskiej przyszłości może być tak duża, że liczba miejsc, jaką dysponuje placówka może okazać się 

niewystarczająca. Starosta Janusz Zarzeczny powiedział, że Wojewoda Podkarpacka zaleca 

tworzenie izolatoriów dla chorych na COVID-19. Następnie Pan Starosta powiedział, że 



utworzenie izolatorium na terenie Powiatu Stalowowolskiego jest możliwe. Wiceprzewodniczący 

Rady Powiatu Marek Ujda wyraził opinię, że Wojewoda Podkarpacki w związku z epidemią 

COVID-19 powinien wszcząć działania jak w wypadku wybuchu wojny. Następnie Pan Marek Ujda 

stwierdził, że Powiatowy Szpital Specjalistyczny w Stalowej Woli może nie poradzić sobie w 

obliczu zagrożenia ze strony COVID-19 oraz, że Wojewoda Podkarpacka powinna podjąć działania 

jak w przypadku ataku chemicznego, biologicznego czy nuklearnego. Później 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Marek Ujda wyraził opinię, że władze Powiatu 

Stalowowolskiego powinny zwrócić się do władz Województwa Podkarpackiego z prośbą o 

podjęcie zdecydowanych działań w walce z epidemią COVID-19, a w przypadku, gdy działania te 

nie zostaną podjęte sytuacja może ulec znacznemu pogorszeniu.  

Ad. 20. Zamknięcie posiedzenia.  

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu.  

Protokołował: 

Jędrzej Toman  

 Janusz Zarzeczny 

  Starosta Stalowowolski 

 (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym)  

 


